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Verslag vergadering Participatieraad Putten op 22 maart 

2023 om 19.45 uur in Stroud 

Aanwezig: allen met uitzondering van Rian van Pagee en Matthijs Bonzet. Miriam Brunt 

vanaf 20.30 uur en Jaap van Gent vanaf 20.45 uur. Voorts aanwezig bij agendapunt 2 enkele 

vertegenwoordigers namens “Putten voor elkaar”, te weten Kim Ligtermoet (Actief Putten), 

Daam van Cappellen (Jeugdpunt) en Anne Stutvoet (Welzijn Putten). 

1. De voorzitter heet allen welkom en houdt een kort voorstelrondje. 

2. Gesprek met vertegenwoordigers “Putten voor elkaar”. De voorzitter legt uit dat de 

Participatieraad adviesorgaan is voor het college in het totale sociale domein. Hij 

vraagt de vertegenwoordigers om een reactie op circa 1 jaar samenwerken binnen 

Putten voor elkaar. Vanuit Actief Putten wordt aangegeven dat er in themagroepen 

sprake is van een meer intensieve samenwerking dan daarvoor; toch is men ook nog 

zoekende. Er is sprake van vier werkgroepen: Basiskracht, Samen meedoen, Leefstijl 

en Gezondheid en Opvoeden en Opgroeien. Er is wel sprake van een tekort aan 

menskracht. Gemist wordt vooral een back-up functie binnen Putten voor elkaar. Er 

zou meer gedaan moeten worden aan de communicatie: mensen moeten absoluut 

gehoord kunnen worden. Vanuit Welzijn Putten wordt aangegeven, dat rond de 

samenwerkingsgedachte men ongeveer op 65% zit; er is namelijk sprake geweest van 

een langdurige ziekteperiode van een van de trekkers. Het zijn nog steeds vier 

organisaties met vier subsidielijnen richting gemeente. Maar op de werkvloer weet 

men elkaar wel goed te vinden. Stimenz (afwezig deze avond) heeft uiteraard wel de 

meest gevoelige privacy aspecten. Management en bestuur zijn verantwoordelijk om 

de 1-loket gedachte nader invulling te geven. Het MT wordt gevormd door de 

coördinatoren van de vier teams. Jeugdpunt ervaart de samenwerking sinds ruim een 

jaar als positief. De partijen staan dichter bij elkaar; voorbeelden daarvan zijn een 

personeelsuitje en de maandelijkse gezamenlijke lunch. Op een vraag vanuit de 

Participatieraad of duidelijk is hoe de taakafbakening is tussen gemeente en de vier 

organisaties wordt geantwoord, dat veel mensen nog steeds denken, dat bij 

voorbeeld  Welzijn een gemeentelijke afdeling is. Het is dus zaak om ervoor te zorgen 

dat middels de communicatie hiervoor aandacht is en blijft. Het financiële budget 

blijft ook een punt van zorg; er wordt extra budget aangevraagd. Maar het is nog niet 

helder of dat ook wordt toegekend. Op de vraag vanuit de Participatieraad wat de 

raad zou kunnen betekenen richting gemeente wordt aangegeven om aandacht te 



(blijven) vragen voor de “positieve gezondheid in Putten” en voor de vraag hoe de 

situatie over een half jaar zou moeten zijn binnen Putten voor elkaar en met de 

gemeentelijke organisatie. De voorzitter bedankt allen voor de plezierige wijze van 

communiceren en sluit het gesprek af om 20.30 uur. 

3. Verslag Participatieraad van 15 februari 2023. Wordt vastgesteld. 

4. Verslag overleg DB/gemeente van 8 maart. Voor kennisgeving aangenomen. 

5. Actiepuntenlijst per 15 februari 2023. Wordt bijgewerkt. 

6. Mededelingen en Ingekomen stukken. Worden voor kennisgeving aangenomen. De 

wijzigingen van de Reintegratieverordening 2023 worden geagendeerd voor april. De 

werkgroep Participatie zal tijdig advies uitbrengen. 

7. Ongevraagd advies rond opvang statushouders. Miriam Brunt verwijst naar haar 

reactie daarop en stelt voor om het advies te knippen. Allereest zou de gemeente 

moeten worden gevraagd hoe Putten de Wet Inburgering nu precies uitvoert en de 

nieuwkomers begeleidt bij hun inburgering. Het advies rond het onderdeel 

taalvaardigheid wordt op voorstel enigszins aangepast. De secretaris zal het advies 

aanpassen en vervolgens doorsturen naar de gemeente Putten. 

8. Advies Meerjarenplan Samenleving 2023-2027. Het uitgebrachte advies van de 

werkgroep WMO wordt akkoord bevonden. De werkgroepen Jeugd en Participatie 

zullen uiterlijk vrijdagmorgen 24 maart een advies uitbrengen, waarna de secretaris 

de drie concepten zal samenvoegen tot een advies voor de gemeente Putten. 

9. Standpunt Regionale Bewonersparticipatie. Tijdens de regiobijeenkomst op 18 april 

zullen Edwin van Harten en Jaap van Gent onze raad vertegenwoordigen en 

vooralsnog geen definitief standpunt innemen. Komt dan in de vergadering van 19 

april terug. 

10. Vacature Participatieraad. Er zijn vier sollicitaties ontvangen, die op het oog alle 

bruikbaar zijn, aldus de voorzitter. Gelet op de bestaande vacature, de komende 

vacature per 1 januari 2024 (Rian van Pagee) en die van voorzitter per 1 januari 2024 

besluit de vergadering om een sollicitatiecommissie van twee personen te 

benoemen, bestaande uit Miriam Brunt en Fons Kortrijk (met twee eventuele 

reserves), die de vrijheid krijgt om met een meervoudig advies te komen. De 

commissie krijgt van de voorzitter de sollicitatiebrieven en zal op korte termijn 

afspraken maken. 

11. Omgevingsvisie Putten. Een eventueel advies moet op 29 maart bij de gemeente 

binnen zijn. De voorzitter zal een advies van onze college-raad van Harderwijk ter 

kennisname aan een ieder verzenden. Een kort concept over mobiliteit en bosmassief 

zal in ieder geval worden verzonden. 

12. Uit de werkgroepen. Jeugd. Er is goed overleg met Groevenbeek. De jeugd blijft 

steeds meer hangen rond het complex. Er is contact met de betrokken 

gemeenteambtenaar. Bij Groevenbeek ervaart men te weinig contact met de 

jeugdconsulenten. Een presentatie van Aart-Jan Wijnbergen komt mogelijk ter kennis 

van de totale raad. WMO. Fennie van den Broek heeft een symposium bezocht over 

onder meer betaalbare zorg en het te sluiten zorgakkoord. Er is sprake van een forse 

toename van vraag naar huishoudelijke hulp, met name bij de midden- en hogere 

inkomens. Een nota over arbeidsmarktprognose in 2031 geeft een tekort aan van 



ruim 130.000 arbeidsplaatsen in de zorg. Dat zal dus tot consequenties moeten 

leiden. Voorts wordt een vraag gesteld waarom Gresbo niet meer wordt ingeschakeld 

door de gemeente voor o.a. de bezorging van post. Dit zal worden aangekaart in het 

komende overleg met de gemeente. 

13. Public relations. Miriam Brunt geeft aan, dat het jaarverslag zeer binnenkort gereed 

zal zijn en worden gepubliceerd. 

14. Rondvraag. Fons Kortrijk geeft aan, dat hij bij een bijeenkomst van de gemeente over 

het Centrumplan is geweest. Hij stelt voor een kort advies te maken over 

ontbrekende toiletvoorzieningen in het centrum voor mensen met een beperking. 

Gesteld wordt dat dit ook een zaak is voor het Inclusiepanel. (NB Uit een heden 

binnen gekomen agenda van het panel voor volgende week staat dit onderwerp 

reeds vermeld. JvH) De voorzitter sluit vervolgens om 21.30 uur de vergadering. 


